
 
 
 
 
 
 
 
Tilburg, 11 december 2014 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 
 
 
Hierbij wil ik namens de VVD-fractie graag een onderwerp aanmelden voor het 
vragenuurtje van de PS vergadering van 12 december 2014. 
 
Op 4 juli 2014 heeft PS het amendement ‘financiële ondersteuning Taskforce 
Brabant-Zeeland 2014-2016’ unaniem aangenomen. 
 
Doel van deze financiële ondersteuning betreft ondermeer ‘de bevordering van de 
informatiepositie en de intergemeentelijke samenwerking’ (Plan van aanpak 
Taskforce Brabant Zeeland 2014-2016, pag. 9-10). 
 
Op 9 december 2014 publiceerde Omroep Brabant het item “De garagebox, de 
sexclub en het gemeentehuis” via haar website: witwassen.omroepbrabant.nl en 
werd in het programma ‘Onder Ons’ aandacht aan dit item besteed. 
 
De vragen:   Wat is er sinds het aannemen van het amendement op 4 juli door de provincie in 

gang gezet om, met betrekking tot de Taskforce, de informatiepositie en 
intergemeentelijke samenwerking te verbeteren?  

  In hoeverre slaagt de Taskforce / het RIEC er in om de verbeterslag te 
implementeren in die intergemeentelijke samenwerking om het resultaat zoals in 
bovengenoemd item “de garagebox…” in de toekomst te voorkomen? 

  De burgemeester van Gilze-Rijen is bijzonder actief in de aanpak van 
desbetreffende ondermijnende criminaliteit. Een van zijn actielijnen is de continue 
aandacht en alertheid bij ‘zijn’ ambtenaren op dit onderwerp. Wordt zijn aanpak 
overgenomen door via de Taskforce dit verder uit te rollen binnen andere 
gemeenten, burgemeesters en de top van de gemeentelijke organisaties in 
Brabant? 

   
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Martijn van Gruijthuijsen 
fractie VVD Brabant 


